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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mivel magyarázható a kórházban fekvő és a 
lélegeztetőgépen lévő betegek számának stagnálása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt  két  hétben a  növekvő  fertőzésszám ellenére  stagnált  a  kórházban  fekvő,  valamint  a
lélegeztetőgépen  lévő  betegek  száma.  Ez  üdvözlendő  hír,  az  azonban  nem  világos,  minek
köszönhető.  Tudjuk,  hogy  folyamatosan  új  terápiákkal  kísérleteznek  a  kórházakban,  ám  ezek
részleteiről csak keveset tud a nyilvánosság. Azt sem tudjuk, hogy a kórházban fekvő betegek közül
hányan szorulnak intenzív ellátásra. Gulyás Gergely 961 esetet emlegetett az egyik kormányinfón,
pontos  adatokat  azonban  nem  közölt.  Amennyiben  ez  valós  szám,  úgy  ez  lakosságarányosan
kifejezetten magasnak számít Európában, ezért nem világos, hogyan stagnálhat a kórházban fekvő,
valamint  a  lélegeztetőgépen  lévő  betegek  száma.  Kérem  Miniszter  Urat,  hogy  a  félreértések
elkerülése végett adjon választ a következő kérdésekre!

Hány intenzív ellátásra szoruló beteget kezeltek novemberben? Hogyan alakult a kezelt betegek
száma napi bontásban?

Mi magyarázza azt, hogy november utolsó hetében a naponta jelentett halálesetek száma tovább
nőt, de a kórházban kezeltek száma stagnált?

Bevezettek-e  novemberben  új  terápiás  módszereket,  amelyekkel  esetleg  csökkent  a  kórházban
kezelt betegek száma? Ha igen, milyen terápiáról van szó?


